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Dierenasielen  -  Financiële reserves

Enige tijd geleden verscheen in de regionale editie van Het Laatste Nieuws een artikel 
over de financiële reserves van het Gentse dierenasiel aan het Citadelpark. Er bleek 
ongeveer 2 miljoen euro op hun rekening te staan. Dat was mede te danken aan een 
‘mooi legaat’ dat het asiel had gekregen. De directeur wees er tevens op dat een groot 
deel van het geld zal worden besteed aan het nieuwe dierenasiel dat in opbouw is en een 
geschatte kostprijs van 1,6 miljoen heeft waarvan het asiel zelf 51% voor zijn rekening 
moet nemen. Daarnaast volgt nog de factuur voor de inrichting van het gebouw. 

1. Heeft de minister zicht op de financiële reserves waarover de dierenasielen in 
Vlaanderen beschikken, evenals op de herkomst van de middelen (erfenissen, 
schenkingen…)? Zo ja, hoeveel bedragen de reserves van elk dierenasiel?

2. Houdt de minister rekening met de financiële reserves van dierenasielen bij het 
nemen van (strengere) maatregelen en het beoordelen van hun financiële impact?

3. Welke andere parameters worden in rekening gebracht bij het bepalen van de 
haalbaarheid van nieuwe maatregelen voor dierenasielen?
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1-2.Ik heb geen zicht op de financiële reserves van de dierenasielen en kan daar dan ook 
geen rekening mee houden bij het uitstippelen van mijn beleid. Ik ben me er 
evenwel van bewust dat lang niet alle asielen beschikken over belangrijke financiële 
reserves.  

 
3. In de Vlaamse Raad voor Dierenwelzijn zijn de asielen sterk vertegenwoordigd: voor 

elke provincie is een asiel afgevaardigd. Indien ik de impact van sommige regels op de 
asielen zou willen toetsen kan ik deze aan de Raad voorleggen.


